
Geachte leden van de raad,

Op maandag 12 juni is in het Stadskantoor een inloopmoment gehouden over het warmtenet 
Hagerhof en omgeving. Voorafgaand en tijdens de inloop zijn door een aantal raadsleden vragen 
gesteld. 
Graag willen wij de antwoorden delen met de gehele raad. Deze antwoorden treft u bijgaand aan.

Met vriendelijke groet,

Mark Huson
Projectleider


